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جلسه هم اندیشی به منظور بررسی مسایل مالیاتی و گمرکی بخش خصوصی در اتاق تبریز

جلسه هم اندیشی نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی و فعالان اقتصادی استان به منظور جمع بندی مسائل و

مشکلات مالیاتی و گمرکی بخش خصوصی استان و ارائه آن به معاونین وزیر امور اقتصادی و دارایی؛کامل تقوی نژاد

رئیس سازمان مالیاتی کشور و فرود عسگری رئیس کل گمرک ایران در محل اتاق تبریز

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تبریز به دعوت دکتر مسعود پزشکیان و دکتر معصومه آقاپور علیشاهی از نمایندگان استان در مجلس شورای

اسلامی معاونین وزیر امور اقتصادی و دارایی؛ کامل تقوی نژاد رئیس سازمان مالیاتی کشور و فرود عسگری رئیس کل گمرک ایران در راستای حل مسائل و مشکلات پیش روی

واحد های تولیدی و صنعتی استان در محل اتاق تبریز حضور یافته و از نزدیک با مسائل و مشکلات فعالان اقتصادی آشنا و اقدامات لازم برای مرتفع نمودن آنها را مطرح خواند

نمود.

مسعود پزشکیان نماینده مردم و نایب رئیس مجلس شورای اسلامی با تاکید بر این نکته که مشکلات را را به صورت مرحله ای و مورد ارائه نمایم تا راهکارهای مقتضی با همفکری

فعالان اقتصادی و مسئولان مربوطه ارائه گردد، پیشنهاد داد : در جلساتی که با مسئولان کشوری به منظور حل مسائل و مشکلات اقتصادی برگزار می گردد به صورت تخصصی در

حوزه مسئولیت مقاماتی که در جلسه حضور دارد مسائل مطرح گردد و بیشتر روی مسائل و مشکلاتی که فعالان اقتصادی استان با آن مواجه هستند تکیه گردد تا مقامات کشوری

بر اساس اختیارات خود در حوزه ماموریت خود بتوانند حمایت لازم را انجام دهند.

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی وظیفه نماینده را تسهیل کار مردم به خصوص فعالان اقتصادی خواند و بر پیشنهاد خانم آقا پور مبنی بر ایجاد تیم های تخصصی به منظور

بررسی مسائل ومشکلات اقتصادی بخش ها و حوزه های مختلف تولیدی و صنعتی تاکید و اظهار امیدواری نمود تا در آینده ای نزدیک با مساعدت فعالان اقتصادی و نمایندگان

مردم در مجلس اسلامی این تیم های کاری تشکیل گردد.

صمد حسن زاده رئیس اتاق تبریز با اشاره ابه این نکته که به دعوت دکتر پزشکیان و دکتر آقاپور دو تن از معاونین وزیر امور اقتصادی و دارایی در اتاق تبریز حضور خواهند یافت تا

از نزدیک و به طور مستقیم مسائل و مشکلات فعالان اقتصادی استان را از زبان خودشان در محل اتاق تبریز بشنود افزود: مسائلی همچون نوسانات ارزی، مسائل گمرک به

خصوص پیمان سپاری ارزی و... مسائلی هستند که به صورت موانع بر سر راه اقتصاد کشور و فعالان تولیدی و صنعتی قرار دارند و در همین راستا جلسه ای با حضور نمایندگان

مردم در مجلس و مقامات بلند پایه دولت تشکیل خواهد شد.

رئیس اتاق تبریز در ادامه افزود: به منظور برگزاری هر چه موثرتر نشست، جلسه هم اندیشی نمایندگان مردم در مجلس و فعالان اقتصادی تشکیل شده است. وی موضوعات

همچون مالیات بر ارزش افزوده، بخشودگی جرایم در شرایط سخت اقتصادی، افزایش سقف اختیارات مقامات استانی، پیمان سپاری ارزی و بازنگری قیمت های پایه در محصولات

و خدمات صادراتی، و پذیرش اظهار صادرکننده، مسائل گمرکی و حمل نقل را از جمله مسائلی خواند که می توان در دیدار معاونین وزیر امور اقتصادی و دارایی طرح نمود.

علی اصغر بیمقدار نماینده مردم تبریز در مجلس شورای اسلامی با اشاره به شرایط سخت اقتصادی گفت: در شرایط موجود قوای سه گانه و سایر نهاده و سازمانهای مربوطه باید

تلاش نمایند تا فعالان اقتصا ی و صنعتی کشور بتوانند اقتصاد کشور را همچنان پا بر جا و پویا نگه دارند.

نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی پیشنهاد داد: مسائل و مشکلات اقتصادی در دو سطح ملی و محلی به مقامات کشوری در جلسه آتی ارائه گردد.

باقر شریف شریف زاده عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز با طرح این سوال که آیا مجلس و دولت مصمم است که مشکلات اقتصادی را حل کند، افزود: اگر چنین ارادی در دولت و

مجلس وجود داشته باشد فعالان اقتصادی راهکارهای کارشناسی شده برای حل مسائل اقتصادی کشور را ارائه و در جهت اجرایی نمودن آنها از هیچ کوششی فروگذاری نخواهند

نمود.

عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز در خصوص اخذ مالیات و مالیات بر اررش افزوده از مسئولان پرسید، چرا وزارت امور اقتصادی و دارایی جزء واحد های تولیدی و صنعتی که به

صورت شفاف فعالیت اقتصادی انجام می دهند جای دیگری را برای اخذ مالیات نمی شناسد؟

رئیس کمیسیون صنایع و معادن اتاق تبریز در خصوص بی ثباتی نرخ ارز و تاثیر آن در قیمت تمام شده کالا و خدمات گفت: فعالان اقتصادی نمی دانند دفاتر مالیاتی خود را با چه

نرخ ارزی بنویسند.

شریف زاده رد دفاتر و محاسبه مالیات واحدهای تولیدی به صورت علی الراس ، عدم حمایت از واحد های تولیدی در هیات های تشخیص و عدم امکان حضور مشاور مالی در

مراحل رسیدگی در هیات های تشخیص را از جمله مسائل و مشکلات واحد های تولیدی و صنعتی در شرایط سخت اقتصای خواند .

معصومه آقاپور نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی با اشاره به حضور معاونین وزیر امور اقتصادی و دارایی در استان خاطر نشان کرد: به علت مشکلات و مسائل حاد در حوزه

گمرک و مالیات از عالی ترین مقامات این دو نهاد برای شنیدن سخنان بخش خصوی استان دعوت به عمل آورده ایم.

وی در خصوص نحوه اداره جلسه با مقامات عالی دولت گفت: پیشنهاد می دهم که مسائل استانی را مطرح نمایم! و در حد اختیارات مقاماتی که حضور دارند درخواست داشته

باشیم. ایشان اولویت بندی مسائل مطرح شده از عوامل موثر در موفقیت این نشست خواند.

نماینده مجلس تهاتر بدهی های واحد های تولیدی با بدهی های که دولت به واحد ها دارد و درخواست افزایش سقف اختیارات مقامات استانی و اصلاح روند پیمان سپاری ارزی

را از جمله مسائل قابل طرح در جلسه آتی خواند.

یونس ژائله عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز با اشاره به روند نزولی اقتصاد استان در چهار سال گذشته افزود: در محاسبات اولیه، خروج سرمایه از استان در سال های اخیر به

حدود دومیلیارد و سیصد میلیون دلار می رسد. وی عدم آشنایی تجار سنتی با قوانین و مقرات موجود را یکی از عوامل اساسی نزول اقتصاد استان خواند و خواستار کمک بیشتر

دولت به این بخش از فعالان اقتصادی شد تا بتوانند برای کشور تولید ثروت نموده و در اصلاح وضعیت اقتصادی استان و کشور نقش ایفاء نمایند.

عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز ارائه خدمات مورد نیاز واحدهای تولیدی به منظور تقویت و به روز نمودن این واحدها را لازمه توسعه اقتصادی استان و کشور خواند. وی عدم

حمایت دولت و سختگیری اداری در شرایط موجود را عاملی برای افزایش قیمت تمام شده محصولات تولیدی خواند و افزود: افزایش قیمت تمام شده محصولات و خدمات، امکان

رقابت واحد های تولیدی در بازارهای فرامرزی را سلب می نماید.

وی از نمایندگان مردم در مجلس و دولت خواست تا در خصوص اخذ مالیات بر ارزش افزوده همچون سایر کشورها از مصرف کننده نهایی دریافت نمایند.
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بنابیان عضو هیات نمایندگان و رئیس کمسیون مدیریت واردات و صادرات اتاق تبریز اصلاح قیمت پایه ارزی برای محاسبه پیمان سپاری ارزی صادر کنندگان و قبول واقعیت های

اقتصادی کشور برای درک شرایط موجود و برنامه ریزی برای توسعه اقتصادی کشور را لازمه خروج کشور از شرایط سخت اقتصادی فعلی خواند و از مسئولان خواست تا از

صادرکنندگانی که ارز حاصل از صادرات خود را به صورت کالا یا ارز وارد کشور می نمایند تشویق و حمایت های لازم را به عمل آورند.

عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز با اشاره این نکته که استان با دو میلیارد و پانصد میلیون دلار صادرات غیر نفتی جزء استانهای ممتاز در صادرات غیر نفتی کشور است در این

خصوص خاطر نشان کرد: شرایط ویژه استان در امر صادرات غیر نفتی سبب خواهد شد تا استان بیشترین آسیب را از پیمان سپاری ارزی ببیند، که باید در گفتگو با مسئولان

کشوری و تشریح وضعیت ویژه استان در امر صادرات غیر نفتی از زیان های وارده به اقتصاد استان و کشور جلوگیری شود.

اصلاح نرخ پایه صادراتی، قبول اظهار از صادر کننده و محاسبه و تقسیم رقم صادراتی به یک سوم به دلیل عدم واقعی بودن نرخ پایه صادراتی کشور راهکاری وی برای جلوگیری از

زیان های وارد به صادر کنندگان بود. ایشان اعتماد دولت به فعالان اقتصادی برای توسعه اقتصادی کشور در شرایط پیش رو را لازمه بهبود وضعیت اقتصادی کشور خواند.

زیدی از فعالان اقتصادی استان در خصوص بهره برداری موثر از جلسه با مقامات ارشد دولتی پیشنهاد داد: موضوعات ارائه شده برای جلسه فردا به صورت کارشناسی مشخص و

راهکار های اصلاحی به صورت مکتب به آنها ارائه گردد و در راهکارهای ارائه شده مواد قانونی مشخص و در متن آورد شده و منبع آن دقیقا مشخص گردد تا مسئولان برای

پیگیری موضوع دچار مشکل نگردنده و راحت تر بتوانند زوایای مختلف مسئله را دریابند.

مرتضی نیرومند مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی آذربایجان شرقی با اشاره به برنامه ششم توسعه در خصوص شهرک های صنعتی خاطر نشان کرد: بر اساس برنامه ششم

مقرر شده است تا سی درصد از مالیات بر ارزش افزوده واحدهای تولیدی در اختیار شرکت خدماتی شهرک های صنعتی برای تامین زیر ساخت های شهرک های صنعتی قرار گیرد

تا به منظور بهبود وضعیت شهرک های صنعتی هزینه گردد. وی از اعضا و هیات رئیس خواست تا این موضوع در جلسه آتی طرح شود.

حمید هاشم زاده مدیر کل دفتر جذب و حمایت از سرمایه گذاری استانداری آذربایجان شرقی با اشاره به ارتقاء رتبه کشور از 130 به 114 در دولت یازده هم، شفافیت، سرعت و

دقت را شرایط اساسی بهبود فضای کسب و کار و جذب سرمایه گذاری در راستای توسعه اقتصادی کشور خواند و بهبود شاخص های طرح شده در استان و کشور را لازمه اصلاح

وضعیت اقتصادی کشور خواند و شفافیت را تنها رمز موفقیت دولت در بخش اقتصادی کشور مطرح نمود.

رد دفاتر واحد تولیدی و صنعتی و محاسبه مالیات به صورت علی الراس در بالای 90 درصد پرونده ها، درخواست صعه صدر دولتمردان در دوران سخت اقتصادی و تحریم ها با

فعالان اقتصادی، عدم تعامل سازنده بانک ها با واحد های تولیدی و صنعتی ، درخواست معافیت شرکت های خدماتی که اداره امور شهرکهای صنعتی را بر عهده دارند، طرح

مسائل شرکتهای خدمات فنی و مهندسی و جامعه پیمانکاران، طرح مسائل و مشکلاتی که شرایط سخت اقتصادی بر تولید و صادرات فرش دستباف تحمیل می شود از جمله

مباحث مطرح شده از طرف فعالان اقتصادی استان در جلسه هم اندیشی بود.
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